
Distrikt 235
Inner Wheel Sverige

FRÅGA TILL RÅDSMÖTET
AVSEENDE ARKIVERING AV HANDLINGAR

Distrikt 235 har haft en rad kontakter med Stadsarkivet beträffande våra arkiv.
Läget är att om vi själva äger våra handlingar så kommer vi att debiteras 
250 kr per hyllmeter och år (i dagsläget har vi närmare 5 hyllmeter).
Skänker vi handlingarna till arkivet utgår ingen “hyra”.
Skillnaden i tillgänglighet för exv forskningsändamål är i stort sett bara 
att om vi skänker handlingarna till arkivet avsäger vi oss kontrollen över
tillgängligheten. Om vi äger handlingarna kommer vi att tillfrågas innan någon
extern person får fysisk tillgång till handlingarna. 

VU har också fått ett antal förfrågningar från våra klubbar gällande 
digital arkivering. 

Allt detta ska också ses i ett större perspektiv som avser svenska Inner Wheel.
Därför efterlyser vi en bred policy som vägleder distrikten och klubbarna när
det gäller lagring av handlingar fysiskt och digitalt. 

Stockholm den 7 september

Christina Asplund Evalisa Carlsten
President Sekreterare


